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VAB: profilering en ontwikkeling van de leden staat centraal 
 
 
 
“Het is altijd goed om met anderen te praten, inzichten te toetsen of van gedachten te 
wisselen. Alleen al daarvoor ben ik lid van de VAB”, aldus Albert Voet, 
ondernemerscoach bij de ZLTO. 
 
De VAB is een beroepsvereniging voor adviseurs in de agrarische sector, die 450 leden telt. 
De profilering en ontwikkeling van de bedrijfsadviseurs staan centraal binnen de VAB, zodat 
de leden zich een sterkere positie in de markt kunnen verwerven. Ook bij de LTO-
organisaties zijn er adviseurs die zich aangesloten hebben bij de VAB. Albert Voet is een van 
hen: „Ik zie het als een van de mogelijkheden om me verder te ontwikkelen als adviseur of in 
mijn geval ondernemerscoach.” De thema’s die tijdens bijeenkomsten aan de orde komen, 
spreken Voet tegenwoordig ook meer aan. „Het zijn meer en meer 
managementvraagstukken en minder vaktechnische onderwerpen. Door de wisselende 
onderwerpen, varieert de samenstelling van de deelnemers ook sterk.”Interessant noemt 
Voet ook de manier waarop andere bedrijven en organisatie hun marketing en promotie 
aanpakken. „Je kunt altijd weer wat leren van de wijze waarop anderen zich profileren”, aldus 
Voet. 
 
Certificering 
Naast studiebijeenkomsten voor verschillende sectoren, organiseert de VAB ook 
vaardigheidstrainingen. Vaardigheidstrainingen zijn meer dan een goed gesprek. De 
ingebrachte probleemstellingen kunnen door het interventiesysteem tot onverwachte en 
creatieve oplossingen leiden. 
Daarnaast zijn er internationaal georiënteerde activiteiten en is het mogelijk om een 
certificering als bedrijfsadviseur te halen. Adviseurs kunnen zich dan ’ab’ noemen. Dit 
kwaliteitscertificaat wordt door Lloyd’s Registers uitgevoerd. Voet: „Maar certificering blijft in 
mijn ogen lastig omdat er zoveel verschillende disciplines zijn. Je kunt een accountant of 
specialist of mengvoeradviseur of iemand van een individueel adviesbureau niet over één 
kam scheren.”  
Het is volgens hem ook een heel ander verhaal als je voor een organisatie werkt met een 
paar honderd medewerkers of een eenmansbedrijf is. „De kwaliteit van het adviseurswerk is 
dan automatisch veel meer geborgd.”  Momenteel gebeurt de certificering nog op basis van 
punten, die onder meer te behalen zijn door studiebijeenkomsten te bezoeken. „Mijn 
voorkeur gaat uit naar harde beoordelingen op basis van kennis en toegespitst op het 
vakgebied van het desbetreffende lid”, aldus Voet.  
Voor meer informatie: www.vabnet.nl. 


